
150 yıldır bu anı bekliyorduk

Mersin TV, 5 Eylül 2008

Adnan Oktar: Türkiye Allah’ın izniyle büyük bir ülke olacak. Türk-İslam
Birliği oluşacak. Bütün bu Ortadoğu’yu BÜTÜN BALKANLARI, Asya’yı
TÜRKİYE, AĞABEYLİK RUHUYLA KUCAKLAYACAK İNŞAALLAH.Ve güzel bir
sistem meydana gelecek dikkat ederseniz. Kafkas paktı oluşturuluyor yine
demiryolu projemiz var biliyorsunuz. Petrol boru hattı, doğalgaz boru hattı
projeleri var. İslam Birliği toplantıları yapılıyor. Türk Birliğinin daha güçlü hale
gelmesi için yapılan çalışmalar var. Bunların hepsi hayırlı inşaAllah, Anadolumuz
hep medeniyetlere beşiklik yapmış biliyorsunuz. Anadolu öyle bir yer. Osmanlı
döneminde de biliyorsunuz. BÜTÜN ORTADOĞU’YU BALKAN’LARI ÜÇ KITAYI
BURADAN YÖNETMİŞLER İNŞAALLAH. YİNE O ŞEKİLDE OLACAK AMA
SEVGİYLE, DOSTLUKLA, KARDEŞLİK RUHU İÇERİSİNDE OLACAK.

Azerbaycan Novoye Vremya, 6 Ekim 2008

Adnan Oktar: Balkanlar hep Osmanlı toprağıdır ta İtalya’nın içlerine
kadar. İtalya’ya yakın yerlere kadar hep Osmanlı toprağıdır. HER YERDE
OSMANLININ İZLERİ GÖRÜLÜR, OSMANLININ GÜZELLİĞİ GÖRÜLÜR.
ORALARI TÜRK İSLAM BİRLİĞİ İÇERİSİNDE BİR HUZUR ŞEHRİ, HUZUR
BÖLGELERİ OLACAKTIR... SADECE ONLARA BEREKET, BOLLUK VE HUZUR
SUNAR TÜRK İSLAM BİRLİĞİ. Bosna’ya da, Arnavutluğa da her yere İnşaAllah
Türk İslam Birliği huzur ve mutluluk sunacaktır.

Yeni Akit, 01 Eylül 2011

Yeni Şafak, 01 Eylül 2011



 

Saraybosna’daki tarihi ziyaretinin ardından dün Romanya’ya geçen Dışişleri
Bakanı Ahmet Davutoğlu, Köstence’nin Mecidiye kasabasında temaslarda
bulundu, Türk ve Tatar soydaşlarla bayramlaştı. Davutoğlu, burada yaptığı
konuşmada, bu Ramazan Bayramının kendisi için çok özel geçtiğini belirterek,
Kadir Gecesini Kosova’da, bayramın ilk gününü Saraybosna’da, ikinci günü olan
bugünü de (dün) Köstence’de geçirmesinin kendisini çok etkilediğini kaydetti.
Davutoğlu, aklının bir köşesinde aynı Libya, Sureyi ya da Saraybosna gibi
Köstence’nin de bulunduğunu belirterek, “Siz hiçbir zaman, ne zihinlerimizden ne
de yüreklerimizden uzak kaldınız” dedi. Köstence’ye geçmeden önce
Saraybosna’da olan Davutoğlu, burada bayramın bir kez daha ayrı ve farklı bir
tadı olduğunu anladığını dile getirerek şöyle konuştu: “Bugün bayram namazında
Gazi Hüsrevbey Camisi’nde cemaatle bayramlaşırken, bir Boşnak kardeşim bana
sarılarak, ‘Biz 150 yıldır bu anı bekliyorduk’ dedi. Buralara gelmeye geç kaldık.
Ama bir daha geç kalmayacağız inşaAllah.”
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